
Mededeling ‘Planning harmonisatie sporttarieven’ 
 
Afgelopen woensdag sprak ik met u in een meningsvormende sessie over de harmonisatie 
sporttarieven. Eén van de onderwerpen die hierbij ter sprake kwam, was de planning. Het 
voornemen was om in de periode 6-14 januari individuele gesprekken met verenigingen in Haren en 
Ten Boer te voeren om zodoende de gevolgen van de harmonisatie met hen te bespreken. Door 
beperkte capaciteit is dit echter iets anders verlopen. Deze week vinden de laatste gesprekken pas 
plaats. 
 
Ik hecht er echter aan dat iedere vereniging de gelegenheid krijgt om een reactie te geven op 
hetgeen nu voorligt, zodat het college dit kan meewegen bij de totstandkoming van het 
raadsvoorstel. Om die reden hebben we onze verenigingen vandaag geïnformeerd dat zij tot en met 
10 februari de tijd hebben om dit te doen. Ook de Sportkoepel en de Adviescommissie voor de Sport 
krijgen hiermee ruimer de tijd om tot een definitief advies te komen. 
 
Door de collegebrief met onderliggend rapport begin deze maand actief met verenigingen te delen, 
online sessies te organiseren, met de Harense en Ten Boerster verenigingen individuele gesprekken 
te voeren en hen nadien ruimschoots de tijd te geven om indien gewenst nog aanvullend input te 
geven, is er wat het college betreft sprake van een zorgvuldig proces. In het voortraject is de 
Sportkoepel als belangenbehartiger van de verenigingen ook al continu betrokken geweest bij deze 
harmonisatieopgave. 
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Wethouder Jongman 
 


